
   

Enköpings Brukshundklubb 

  Styrelsemöte 220907 

 

 

 

 

Närvarande: Svante Friberg, Ulrica Brindeberg, Kim Widman, Maria Green, Helena Lönnholm 

 

§ 1 Mötets öppnande 

 Svante förklarar mötet öppnat 

 

§ 2 Godkännande av dagordning 

 Dagordningen godkänd 

 

§ 3 Val av justeringsmän 

Ulrika Brindeberg och Kim Widman utses till justeringsmän 

 

 § 4 Föregående mötesprotokoll 

Svante har skickat en fråga till SBK angående leverans av hemsida, men det har 

ännu inte kommit något svar. 

Nya skyltar om ordningsregler är på gång. Det kommer även att komma en 

skylt om att rastning på planerna är förbjudna. Maria kommer att skriva ut i A3-

format. 

 

 

. § 5 Ordförandens rapport 

Inget att rapportera. 

 

 



 

§ 6 Kassörens rapport 

Vi har fortfarande en stabil ekonomi. Enligt Membersite har vi just nu 408 

medlemmar. 

Maud kommer att gå på möte 22/9, för föreningar som kan söka bidrag för 

elkostnader. 

Det kommer att avsättas tid på styrelsemötet 4/1 för att gå igenom ekonomin. 

De beställda agility-hindren har kommit och är nu bokförda som inventarier. 

 

§ 7 Inkommande/Utgående post 

Seniorgruppen har skickat höstens verksamhetsplan och önskemål om att boka 

plan och lektionssalen på tisdagar mellan 9–13. Det beviljas och Emelie lägger 

in i kalendern. 

Förslag att följande personer väljs till hedersmedlemmar i Enköpings 

Brukshundklubb, med motivering: 

”Gunnar Andersson har varit framgångsrik som brukstävlande med såväl boxer 

som riesenschnauzer och schnauzer. Det kan nämnas, att han med sin hund 

Isak representerade Sverige i en riesenschnauzerlandskamp i Finland får några 

år sedan. Han har även i stor utsträckning medverkat som instruktör vid olika 

typer av utbildning. Bl a kan nämnas att han var medinstruktör vid den kurs för 

blivande allmänlydnadsinstruktörer som anordnades av vår klubb 2012–2013 

och som medförde, att klubben tillfördes sju nya instruktörer. Att han 

därutöver sedan många år villigt ställer upp som funktionär vid våra prov och 

tävlingar förringar ju inte hans insatser på något sätt. Gunnar Andersson är 

dessutom en mycket omtyckt ledare för Seniorgruppen.” 

”Maud Johnson har i många år varit och är fortfarande kassör i klubbstyrelsen, 

vilket uppdrag hon sköter med stor noggrannhet. Idag kräver kassörarbetet 

stor kunskap i vad gäller ekonomisk redovisning, skattelagstiftning och allt som 

hör därtill. Det är en glädje att ta del av hennes redovisningar vid 

sammanträdena. Administrativa sysslor i klubbarbetet sker ofta i det tysta och 

om man själv inte haft uppdrag som t ex kassör eller sekreterare, så kan det 

vara svårt att förstå den mängd av arbete som en sådan befattningshavare 

måste lägga ned. Maud Johnson är mer än väl värd att hedras på det föreslagna 

sättet.” 

Förslaget bifalles av styrelsen. 



Det har kommit ett brev från en cyklande person som övernattat i 

sekretariatet, då det var olåst. En mycket ärlig person som även lämnade 100: - 

som tack. 

 

 

§ 8 Rapport från utskotten 

• Tävling: Rottis-SM äger rum 17+18 september.                                                                                     

Lägre spår blir 1 oktober.                   

Rallytävling 30 oktober i inomhushallen i Veckholm                                                                                      

Kith lägger ut på FB-sidan om möte söndagen den 18/9 kl. 18.00, 

angående nästa års tävlingar  

• Utbildning: Frida kommer att ha en lydnadshelg 24–25/9.                                                                       

Fortsättningskurs i specialsök, 14 – 16 oktober                                                        

Lydnadskurs – grund startar 27/9                                                                            

Just nu pågår agility för nybörjare och en 

valpkurs                                                                                                                                                                                                                                                       

• Organisation & PR: Önskemål att någon från varje gren, tar sig an att 

uppdatera sociala medier med lite bilder och dylikt för att synas. Ulrica 

tittar över lämpliga personer. 

• Köket: Inget att rapportera 

• Anläggningen: A-hindret är borttaget, eftersom mattan blev för hal, så 

ingen skadar sig.                                                                                             

Den trasiga stegen är borttagen.                                                                                                             

Det behövs fortfarande göras en översyn av anläggningen, men vi 

avvaktar med stora investeringar tills vi vet vad som händer med elen.  

Vi har fått avslag från kommunen, med bidrag till belysning. Vi får 

försöka få bidrag från andra ställen. Men vi kanske måste titta på andra 

alternativ, vi kanske kan få belysning över åtminstone en plan.                                                                                              

• Skydd: Inget att rapportera 

• Agility: Agility-gruppen får beviljat att köpa in ett däck-hinder, som 

kostar ungefär 6000: -  

• Rally: Inofficiellt KM 24/9, med 12 startande. Önskemål att boka 

planerna från 15 i stället för 17, då gruppen har ökat medlemsantal. 

• Samhällsnyttiga hundar: Inget att rapportera 

 

§ 9 Övrigt:  

• Medlemsmöte söndag 25/9, klockan 15.00. Maria lägger ut på 

hemsidan. 



• Svante informerar valberedningen, att de som väljs till 

förtroendeuppdrag måste ta sitt uppdrag på allvar. Det kan inte bara 

vara ett namn på ett papper. 

• Hemsidan behöver uppdateras, då det är en del inaktuell information. 

Svante pratar med Linda.  

• Arbetet med MH-banan behöver tas upp igen. Maria kollar med Ulrika 

om vad som händer där. 

• Helena skickar alla protokoll till Linda att lägga upp på hemsidan 

 

 

§ 10 Mötet avslutas:  

• Nästa styrelsemöte 5 oktober, klockan 18.00 i klubbstugan 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

_____________________________  ______________________________ 

Svante Friberg   Helena Lönnholm                                                    

Ordförande    Sekreterare 

 

 

 

 

_____________________________  ______________________________ 

Kim Widman    Ulrika Brindeberg                                                          

Justerare    Justerare 


